
 

 
 

 

 

Αθήνα, 19 Απριλίου 2021 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον κ. κ. Υπουργό Τουρισμού 
 

Θέμα: «Εγκατάλειψη και απαξίωση των ξενοδοχειακών υποδομών 
του Υπουργείου Τουρισμού στην περιοχή Κοκκίνη Χάνι Ηρακλείου» 

Στην περιοχή Κοκκίνη Χάνι Ηρακλείου, μόλις 14 χιλιόμετρα ανατολικά από το κέντρο της 

πόλης του Ηρακλείου, λειτουργεί σε ξενοδοχειακό συγκρότημα ιδιοκτησίας του Υπουργείου 

Τουρισμού η Σχολή Μετεκπαίδευσης Τουρισμού. 

Το συγκεκριμένο ξενοδοχειακό συγκρότημα κτίστηκε πριν από 35 χρόνια σε έκταση 40 

στρεμμάτων σε άκρως προνομιακή τοποθεσία, διαθέτει 108 δωμάτια, γήπεδα μπάσκετ και 

τένις, πισίνα και διάφορους άλλους χώρους. Παλαιότερα, όταν εξυπηρετούσε το ΕΠΑΣ της 

Σχολής Τουριστικών Επαγγελμάτων, λειτουργούσε ταυτόχρονα και ως ξενοδοχείο. Την 

τελευταία δεκαετία όμως που λειτουργεί στο χώρο μόνο η Σχολή Μετεκπαίδευσης 

Τουρισμού, το ξενοδοχείο παραμένει ανενεργό. Αυτό έχει ως συνέπεια την παντελή 

απουσία συντήρησης του κτιρίου και του περιβάλλοντα χώρου, με τις φθορές να είναι κάτι 

παραπάνω από εμφανείς. Παρά δε τις φιλότιμες προσπάθειες που καταβάλλονται από 

τους εκπαιδευτικούς, η κατάσταση των εγκαταστάσεων εγκυμονεί σοβαρούς κινδύνους για 

την ασφάλεια και τη σωματική ακεραιότητα τόσο των ίδιων των χρηστών όσο και των 

περιοίκων. 

Με δεδομένο ότι η αξιοποίηση του συγκεκριμένου ξενοδοχειακού συγκροτήματος μπορεί 

να προσφέρει πολλαπλά οφέλη στους κατοίκους της ευρύτερης περιοχής. 

Με δεδομένο ότι η εγκατάλειψη που παρατηρείται ελλοχεύει κινδύνους ατυχημάτων για 

τους σπουδαστές και τους καθηγητές της Σχολής Μετεκπαίδευσης Τουρισμού. 

 

Με δεδομένο ότι το συγκρότημα παραμένει αφύλακτο και εκτεθειμένο σε κάθε λογής 

βανδαλισμούς και κλοπές, ενώ πρόσφατα υπήρξε και περιστατικό φωτιάς σε δωμάτιο του 

ξενοδοχείου από άγνωστη αιτία. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6082

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/4/2021



 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Πώς προτίθεστε να προστατέψετε την συγκεκριμένη περιουσία του Δημοσίου, 
και ειδικότερα του Υπουργείου Τουρισμού, η οποία σήμερα κινδυνεύει από την 
εγκατάλειψη; 

2. Προτίθεστε να επαναλειτουργήσετε τη συγκεκριμένη υποδομή και ως ξενοδοχείο 
ενισχύοντας την αναπτυξιακή προοπτική της ευρύτερης περιοχής; Και εάν ναι 
με ποιον τρόπο;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
Μαμουλάκης Χάρης 

Νοτοπούλου Κατερίνα 
 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 
Βαρδάκης Σωκράτης 

Γκιόλας Γιάννης 
Ηγουμενίδης Νίκος 

Καρασαρλίδου Φρόσω 
Καφαντάρη Χαρά 
Μάρκου Κώστας 

Πούλου Παναγιού 
Ραγκούσης Γιάννης 

Σκουρολιάκος Πάνος 
Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 




